

## Geographic Area Amalgamations: Nova Scotia

Due to confidentiality constraints, data for census divisions or census consolidated subdivisions with very few farms were combined with data from one or more adjacent areas. The following table lists these geographic amalgamations in alphabetical order by census division. The name of the census division in which the amalgamation occurred appears in the first column. The second column shows the name of the census consolidated subdivision for which data are available. In most cases, this name is identical to that of the largest component of the amalgamation. The third column lists the names of all the geographic areas that were merged and the number of farms located in each in 1996. All census division names appear in boldface in the table.

## Régions géographiques combinées: Nouvelle-Écosse

En raison des contraintes de confidentialité, les données des divisions de recensement ou des subdivisions de recensement unifiées qui ne comptent que très peu de fermes ont été combinées avec celles d'une ou de plusieurs régions adjacentes. Le tableau qui suit dresse par ordre alphabétique la liste de ces combinaisons géographiques par division de recensement. Le nom de la division de recensement où la combinaison a eu lieu apparaît dans la première colonne. La deuxième colonne indique le nom de la subdivision de recensement unifiée pour laquelle des données sont disponibles. Dans la plupart des cas, ce nom est identique à celui de la plus grande composante de la combinaison. La troisième colonne donne les noms de toutes les régions géographiques qui ont été combinées ainsi que le nombre de fermes se trouvant dans chacune en 1996. Tous les noms de division de recensement apparaissent en caractères gras dans le tableau.

<b>Census Division</b>	<b>Census Consolidated Subdivision</b>	<b>Geographic Areas Included in the Amalgamation</b> <b>Régions géographiques qui ont été combinées</b>	
<b>Division de recensement</b>	<b>Subdivision de recensement unifiée</b>	Name	Number of Farms
		Nom	Nombre de fermes
<b>Halifax County</b>	Halifax, Subdivision D	Halifax, Subdivision D Halifax, Subdivision B Halifax, Subdivision A	25 5 5
<b>Queens County</b>	Queens, Subdivision B	Queens, Subdivision B Queens, Subdivision A	49 9
<b>Richmond County</b>	Richmond, Subdivision C	Richmond, Subdivision C Richmond, Subdivision A Richmond, Subdivision B	9 5 4
<b>Shelburne County</b>	Shelburne	Shelburne Barrington	17 12
<b>Victoria County</b>	Victoria, Subdivision B	Victoria, Subdivision B Victoria, Subdivision A	26 8